
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2018–2019 Vragen gesteld door de leden der Kamer

 

2019Z04451 

Vragen van het lid De Groot (D66) aan de Minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het bericht «Het bos is vogelvrij» (ingezonden 7 maart 
2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel «Het bos is vogelvrij»?1 

Vraag 2
Klopt het dat er in Nederland bospercelen worden gekapt waarbij de gehele 
bosgrond wordt bewerkt om plaats te maken voor nieuw bos? Zo ja, hoe 
beoordeelt u dit? 

Vraag 3
Klopt het dat de gedragscode voor kaalkap en herbeplanting uit 2010 nog 
steeds wordt gebruikt als richtlijn en dat deze, ondanks de nieuwe Wet 
natuurbescherming, niet is geactualiseerd? 

Vraag 4
Hoe beoordeelt u de oude gedragscode ten opzichte van de Wet natuurbe-
scherming? 

Vraag 5
Wat wordt verstaan onder het verantwoord bosbouwkundig handelen dat in 
de Wet natuurbescherming is opgenomen en hoe verhoudt het huidige 
handelen zich tot deze passage? 

Vraag 6
Wanneer wordt een nieuwe gedragscode voor kaalkap en herbeplanting 
verwacht waar de eisen van de Wet natuurbescherming in geborgd zijn? 

Vraag 7
Hoe ziet u de huidige manier van bosbewerking met het oog op de klimaat-
doelstellingen?

1 NRC, 2 maart 2019; https://www.nrc.nl/nieuws/2019/03/01/het-bos-is-vogelvrij-a3861875
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